
Protokół Nr XII/1/2011  
z XII sesji Rady Miasta Rzeszowa zwołanej na wniosek Prezydenta Miasta 
Rzeszowa, na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (Dz. U. Nr 142 z 2001r., poz. 1591 z późn. zm.), odbytej w dniu 14 czerwca 
2011 r. w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Rzeszowa przy ul. Rynek 1 /Ratusz/. 
 
        Na ustawowy skład 25 radnych w sesji uczestniczyło wg listy obecności                      
25 radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad /lista 
obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/.  
 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – dokonał otwarcia             
XII sesji Rady Miasta Rzeszowa i prowadził obrady.  
 
Powitał radnych oraz: 

 Pana Tadeusza Ferenca – Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
 Pana Marka Ustrobińskiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
 Pana Stanisława Sienko – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
 Pana Marcina Stopę – Sekretarza Miasta Rzeszowa, 
 Panią Janinę Filipek – Skarbnika Miasta Rzeszowa, 
      /lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/, 
 Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta Rzeszowa, kierowników jednostek 

organizacyjnych Miasta oraz jednostek współdziałających z Miastem, 
 przedstawicieli prasy, radia i telewizji,  
 Przewodniczących Rad Osiedli /lista obecności stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu/, 
 przedstawicieli instytucji i organizacji społeczno – zawodowych, a także 

przybyłych  mieszkańców Miasta /lista obecności stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu/. 

 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że sesja zwołana 
została na wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa /wniosek stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu/ na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (Dz. U. Nr 142 z 2001r., poz. 1591 z późn. zm.), a proponowany porządek 
obrad XII sesji Rady Miasta Rzeszowa przedstawia się następująco: 
 

1. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Rzeszowa na lata 2011 – 2025.  

2. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2011 r.  
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 

Rada Miasta uczciła minutą ciszy pamięć śp. Marka Pikuły – Dyrektora 
Zespołu Szkół Gospodarczych w Rzeszowie. 
 
 



Ad. 1.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa na lata 2011 – 2025 /projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 

- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały, 

- Komisja Inwestycji i Pozyskiwania Funduszy Unijnych pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w zakresie swojego działania. 

 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Rzeszowa na lata 2011 – 2025 /w zaproponowanej wersji/ 
została przyjęta 19 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 5 głosach 
wstrzymujących. 
 
Ad. 2.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 
Rzeszowa na 2011 r. /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik            
nr 8 do protokołu/.    
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że: 

- Komisja Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały, 

- Komisja Inwestycji i Pozyskiwania Funduszy Unijnych pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w zakresie swojego działania. 

 
Radny Pan Jerzy Cypryś – zapytał: „Dlaczego w Dziale 600 – Transport i łączność 
zmniejszono środki o kwotę 3 824 806 zł? Czy przesunięcie środków na 2012 rok, jest 
jedynym opóźnieniem w trakcie realizacji rozbudowy stadionu miejskiego? Jakie są jeszcze 
zagrożenia dotyczące realizacji tej inwestycji? Czy opóźnienie odzyskania tych środków jest 
przyczyną wtórną, natomiast przyczyną pierwotną jest opóźnienie w realizacji inwestycji”? 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – wyjaśniła: „Nie zmniejszamy wydatków na 
tym zadaniu. Zadanie jest realizowane zgodnie z planem. Zmniejszenie jest dokonane po 
stronie dochodów, gdyż wiemy, że nie wszystkie dochody uda się zainkasować w tym roku.             
W związku z tym zmniejszamy dochody planowane do zakasowania w roku bieżącym                       
i przenosimy je na rok przyszły. Te same dochody będą źródłem finansowania przebudowy 
stadionu w przyszłym roku”. 
 

 2



Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśnił: „Odnośnie budowy 
drogi – pojawił się problem dowozu materiałów. Wykonawcy chcą dowozić towary z Terliczki 
na długości 4,5 km. Starosta zgodził się, jednak uznał, iż wykonawcy powinni odbudować 
drogę oraz wpłacić kwotę 2 200 000 złotych zabezpieczenia na konto powiatu. W związku              
z tym trwają negocjacje, które mają na celu umożliwienie dalszej realizacji prac. Ponadto 
jeden z naszych wykonawców zbankrutował i jego obowiązki przejęła firma IMB 
Podbeskidzie, która realizuje dalszą budowę. To są dwa powody opóźnienia w realizacji 
inwestycji, jednakże termin jej realizacji zostanie dotrzymany. Odnośnie stadionu miejskiego 
– jesteśmy gotowi do podpisania umowy od stycznia br. Jednakże finansowanie jest 
zapewnione z programu zewnętrznego, który jest nadzorowany przez Marszałka 
Województwa. Trwały wyjaśnienia formalno – prawne w Urzędzie Ochrony Konkurencji              
i Konsumentów, które niedawno zostały zakończone zgodą instytucji zarządzającej, czyli 
Urzędu Marszałkowskiego na przesunięcie terminu. Jeżeli w dniu dzisiejszym zostanie 
podjęta uchwała, w piątek Prezydent Miasta podpisze umowę na rozbudowę stadionu”. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2011 r.  
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 20 głosami „za”, bez głosów 
przeciwnych, przy 5 głosach wstrzymujących. 
 
 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że: 

1. W najbliższym czasie planowane jest wspólne posiedzenie Komisji Inwestycji                        
i Pozyskiwania Funduszy Unijnych oraz Komisji Gospodarki Przestrzennej. 

2. Porządek obrad XIII sesji Rady Miasta zostanie podpisany w dniu                        
18 czerwca 2011 r. (sobota). 

 
Radny Pan Robert Kultys – zabierając głos, powiedział: „Kilka lat temu Rada Miasta 
zgodziła się na zbycie prawa wieczystego użytkowania działki przy Placu Garncarskim. 
Warunkiem nabycia działki była budowa parkingu wielopoziomowego. Jeden z rzeszowskich 
portali internetowych poinformował, iż w tym miejscu miałby zostać wybudowany 
wieżowiec. Proszę o przedstawienie konkretnych informacji w sprawie”. 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – poinformował, iż odpowiedź zostanie 
udzielona na następnej sesji Rady Miasta.  
 
Radny Pan Robert Kultys – zgłosił wniosek formalny dotyczący wprowadzenia 
informacji w niniejszej sprawie do porządku obrad dzisiejszej sesji.  
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, iż do 
zmiany porządku obrad sesji zwołanej w trybie § 25 ust. 2 (sesja nadzwyczajna) 
Statutu Miasta Rzeszowa, wymagana jest zgoda wnioskodawcy, w tym przypadku 
Prezydenta Miasta.  
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Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – nie wyraził zgody na rozszerzenie 
porządku obrad. Podtrzymał stanowisko dotyczące przestawienia informacji na 
następnej sesji Rady Miasta.  
 
Radny Pan Jacek Kiczek – poinformował, że w dniu 21 czerwca 2011 r. Polskie Linie 
Kolejowe wraz z Urzędem Marszałkowskim organizują konferencję na temat 
przyszłości inwestycji kolejowych realizowanych na terenie Województwa 
Podkarpackiego.  
 
 

Na XII sesji odbytej w dniu 14 czerwca 2011 r. Rada Miasta Rzeszowa 
podjęła następujące uchwały: 

 
1. Uchwała Nr XII/251/2011 – zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa na lata 2011 – 2025.  
2. Uchwała Nr XII/252/2011 – w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 

Rzeszowa na 2011 r. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – w związku  
z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad dokonał zamknięcia XII sesji Rady 
Miasta Rzeszowa.  
 
 
Obrady trwały od godz. 1600 do godz. 1620. 
 
Na tym protokół z XII sesji Rady Miasta Rzeszowa zakończono. 
 
 
Protokołowała: 
 
Marta Perlak 
 
                                                                                                              Przewodniczący 
                                                                                                        Rady Miasta Rzeszowa  
 
 
                                                                                                                Andrzej Dec 
 
 
                Dyrektor  
Biura Rady Miasta Rzeszowa 
 
 
         Mirosław Kubiak 
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